

**To the Organizing Committee of the Congress on the non-governmental Museum by name of N.K. Roerich**

Distinguished Ladies and Sirs,

in the name of the Italian Society of Agni Yoga, I wish to express all my support for the preservation of the Heritage of the Roerich family. In Italy we consider it as one of the most important foundations of the future Civilization, encompassing all the nations and peoples that have their house in our Planet.

We believe firmly that, with your initiative and impulse, the Russian Ministry of Culture will consider which can be the best way to preserve this precious Heritage.

With this target, we send to you our best wishes for the success of your Congress.

**Giuseppe Campanella**  
**President of the Italian Society of Agni Yoga**  
**Former Professor of Neurology, University of Naples, Italy**

ПЕРЕВОД ПРИВЕТСТВИЯ

**В Оргкомитет Конгресса общественного Музея имени Н.К. Рериха**

Уважаемые дамы и господа,

От имени Итальянского общества Агни-Йоги, я хочу выразить всю свою поддержку сохранению Наследия семьи Рерихов. В Италии мы рассматриваем его как одну из важнейших основ будущей цивилизации, охватывающей все нации и народы, проживающие на нашей планете.

Мы твердо убеждены в том, что ваши инициативы и стремления помогут Министерству культуры России определить верный путь сохранения этого драгоценного Наследия.

Мы шлем вам наши наилучшие пожелания успеха в работе вашего Конгресса.

**Джузеппе Кампанелла,**  
**Президент Итальянского общества Агни-Йоги,**  
**в прошлом профессор неврологии Неаполитанского университета, Италия**